
Zápis z 2. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 22. 4. 2022
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Klimtová, Kočárník, Koller,

Krpenský, Kubík, Kyncl, Nekovář, Nováková, Rezek, Roztočil, Sláma, Špetlík,
Štěpán, Voves

Omluveni: Froš, Makešová
Nepřítomni: Szeles
Hosté: Páta (děkan), Olšák
Předsedající: Habala, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 2. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání AS FEL
3. Projednání a schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v anglických bakalářských a

magisterských studijních programech na ČVUT FEL v akademickém roce 2022/2023
(předloženo panem děkanem, odpovědná osoba: doc. Jakovenko)

4. Schválení zájemců o účast v konferenci senat@ (mimo členů AS FEL s platným
mandátem a členů vedení FEL)

5. Termín příštího zasedání
6. Různé

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Začátek zasedání: 9.20

9.22
Ad 1. Schválení programu 2. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 20/0/0 (pro/proti/zdržel se) – Program zasedání byl schválen.

9.23
Ad 2. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání
Výsledek hlasování: 18/0/2 (pro/proti/zdržel se) – Zápis byl schválen.

9.18
Ad. 3. Projednání a schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v anglických bakalářských a
magisterských studijních programech na ČVUT FEL v akademickém roce 2022/2023
(předloženo panem děkanem, odpovědná osoba: doc. Jakovenko)
Habala: Navrhuji odložit po projednání Pedagogické komise.
Jakovenko: Navrhuji okomentovat dokument online před samotnou schůzkou komise.
Kyncl: Navrhuji přizvat kolegy mimo komisi a AS, kteří mají přijímací řízení na starosti.
Senát došel ke konsenzu, že se o zveřejnění dokumentu a správu přístupu se postará Jakovenko.
Termín společné schůze Pedagogické a legislativní komise bude 6. 5. 2022 od 11.00 v místnosti
č. 80.
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9.27
Ad 4. Schválení zájemců o účast v konferenci senat@ (mimo členů AS FEL s platným
mandátem a členů vedení FEL)
Hrzina: Navrhuji předání práva o zařazování a vyřazování účastníků konference předsednictvu
AS FEL.
Habala: V takovém případě bych žádal, aby senát schválil pravidla, podle nichž má
předsednictvo rozhodovat.
AS FEL se shodl, že bude hlasovat o jednotlivých zájemcích a předsednictvo nezíská mandát
na vyřazování a zařazování členů konference senat@. Hlasování o zařazení dalších zájemců se
může opakovat na dalších zasedáních AS FEL.

Bylo hlasováno o následujících zájemcích:

Karel Dušek - žádá jelikož je vedoucí katedry elektrotechnologie
Výsledek hlasování: 16/1/3 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Mirko Navara - žádá, jelikož byl douhodobým členem AS FEL
Výsledek hlasování: 15/2/3 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Pavel Ripka - žádá, jelikož je bývalý děkan
Výsledek hlasování: 16/4/0 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Ivan Jelínek - žádá, jelikož je asistentem paní proděkanky a bývalý proděkan
Výsledek hlasování: 15/1/4 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Jiří Svatoň - žádá, jelikož je bývalý senátor
Výsledek hlasování: 15/2/3 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Jan Holub - žádá, jelikož je vedoucí katedry měření
Výsledek hlasování: 15/1/4 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

Ladislava Černá
Výsledek hlasování: 15/1/4 (pro/proti/zdržel se) – zájemce byl schválen.

9.55
Ad 4.  Termín příštího zasedání
Navrženo 27. 5. 2022 od 9.15 v místnosti č. 80
Výsledek hlasování: 18/0/2 (pro/proti/zdržel se) – termín byl schválen.

9.58
Děkanovo různé
Páta: V noci proběhl požár budovy H na Karlově Náměstí.

Páta: Dojde k úpravě formulářů pro hodnocení pracovníků, bude konzultování s vícero
komisemi.

10.07
Kubík vznáší poznámku k nepatřičnému jednání VIC při komunikaci na ticket zahraničního
studenta doktorského programu.
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Páta: O problému víme a věc je v řešení, fakulta jednání VIC odsuzuje. Helpdesk fakulty je
sloučen s helpdeskem univerzitním, fakultní aplikace jsou v angličtině, rektorátní aplikace jsou
komplikovanější.

Kubík: Rozvrhy na stránkách FEL umožňují získat seznamu jmen a emailů pro jednotlivé
paralelky i bez nutnosti přihlášení přes SSO.
Kočí: Bude briskně řešeno.

Hrzina se dotazuje na zabrání ulice v Dejvicích.
Páta: Fakulta nemá příliš možností, jak do věci zasáhnout.

Na zasedání nebyla přijata žádná usnesení.

Zasedání skončilo ve 10.20

3. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 27. 5. 2022
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy: předsednictvo
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